
 

 Protokoll 15-10-21 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, onsdag den 21 oktober 2015. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Anne-Christine Stareborn, Camilla Åberg, Jenny 

Olsson, Elisabeth Söderström, Anna Dahlberg (lämnade under §10),  
Jill Adolfsson, Anders Granlund 

 
Frånvarande:   Sophie Eklund 
 
Ej anmält förhinder: – 

 
 
§1.  Mötets öppnande 

Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2.  Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen.  
 
§3.  Val av justerare  

Till justerare valdes Anne-Christine Stareborn. 
 
§4.  Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns via mail.  
 
§6. Kassarapport 

Kassarapporten den 21 oktober är 91 557,13 kr  
Antal medlemmar 194 st. 
 
§7. Inkommande/utgående	post	

Inkommande 
• SKK – Stockholms Hundmässa. Vi har bokat en monter. Elisabeth beställer extra 

biljetter. 
• SKK – Dispensansökan för parning. Avelsrådet har svarat på denna. 
• SKK – Ang mönstringsförfarandet. Se §9 
• SBK – Artikel om index för HD/ED, fritt att använda. 
• SBK – SKKs Länsklubbars utställningsprogram 
• SBK – Ansökan om korningsdiplom från uppfödare 

 
§8. Rasspecialen 

• Ekonomisk sammanställning 2015. Elisabeth redogjorde för årets Rasspecial. 
Kostnad ca 14 900 kronor. Intäkter ca 21 900 kronor. 

• Ansökan 2018: Askersund 11 augusti. 
 



 

 §9. Mönstring  

Förslag via kontakt med Karin Drotz SKK, att VH följer de rutiner för dispensregistrering 
som gäller i inom SKK. Styrelsen diskuterade frågan, vidare kontakt med SKK hålls.  

 
§10. VHK 15 år 

Anki bokar restaurang.  
 

§11. Övriga frågor  

Vita Svepet 
Styrelsen diskuterade tidningen och alternativa eller kompletterande förslag. Förslag att bl a 
prova nyhetsbrev för snabbare info ut till medlemmarna.  
 
Årsmötet 
Beslut under nästa möte. 
 
Korning på Södertälje BK 
Fullt och det fanns ytterligare en reserv. Planering inför vårens arrangemang har startats – 
MT/ MH  
 
Avelssamordningsmötet 
Gunilla informerade från senaste telefonmötet 
 
KM 
Klubbmästerskapet tillsammans med bruksdagen blev inställt pga för få anmälningar – 2 st. 
Pokaler beställts och levererats till Sophie. 
 
§ 12. Nästa möte 

Torsdag den 26 november 
 

§ 13. Avslutning 

Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare för kvällens möte. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Anne-Christine Stareborn, justerare 


